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W imieniu mieszkaic6w zwracam siq z uprzejmq pro6bE o przywr6cenie przej6cia dla

pieszych koio Szkoly Podstawowej nr 3 im. Mikolaja Kopernika przy ulicy cyganka. W zwlEzku z

wprowadzeniem parkowania napaemiennego ,kt6re miato za zadanie spowolnii ruch, a tym samym

poprawi6 bezpieczeristwo dzieci chodzecych do szkoty usunieto przej6cie dla pieszych znajdujqce siq

napzeciwko szkofy.

Mimo tego,ie znajduje siQ tam strefa zamieszkania w kt6rej obowiqzuje ograniczenie

predko6ci do 20 km/h, a kierowcy powinni zachowai szczeg6ln4 ostro2noid. Dzieci uczqszczajace do

szkoty czujQ sie zdezorientowane w kt6rym miejscu moga przejid bezpiecznie przez ulicA, a na

znakach drogowych i przepisach ruchu drogowego jak doroSli nie znajq sie. Od poczEtku nauki w

zer6wce i szkole podstawowej nauczyciele, Strai Miejska i Policja na spotkaniach z dzie6mi ucz4 ich

zasad bezpiecznego przechodzenia przez ulice. W przypadku, gdy sygnalizacji Swietlnej nie ma, musz4

zatrzyma| siq przed pasami, spojrzed w lewo, prawo i kolejny raz w lewo i w przypadku, kiedy nie

nadje2dia 2aden samoch6d, kt6ry m6glby zagraiai ich bezpiecze6stwu - moge przej5i na drug4

stronq.

Dodatkowym zagroieniem dla dzieci i kierowc6w jest fakt ,2e dzieci wychodzqce zza

zaparkowanych samochoddw sq mato widoczne dla nadjezdiajAcych uczestnik6w ruchu, a w strefie

zamieszkania mozna przecieZ przechodzii w kaidym dowolnym miejscu przez ulicq.

W zwiQzku z powyiszym proszq o pozytywne rozpatrzenie mojei proiby i wprowadzenie

rozwiEzari majqcych na celu bezpiecze6stwo dzieci uczqszczajqcych do Szkoty Podstawowej nr 3.

Z powa2aniem.
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